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Abstract (en)
[origin: US5324409A] PCT No. PCT/EP91/00080 Sec. 371 Date Sep. 11, 1992 Sec. 102(e) Date Sep. 11, 1992 PCT Filed Jan. 18, 1991 PCT
Pub. No. WO91/14803 PCT Pub. Date Oct. 3, 1991.An electrode arrangement for electrolytic purposes has a plurality of cathodes and one or a
few anodes, so that an advantageous surface ratio between cathodes and anodes results. The cathodes, provided with openings, are embodied
as plates and are arranged parallel at distances from each other, the cathodes being supported in a support device with an electrically insulating
surface.

Abstract (fr)
Un agencement d'électrodes à des fins électrolytiques présente une pluralité de cathodes et une ou quelques d'anodes, de façon qu'il en résulte
un rapport de section favorable entre cathodes et anodes. Les cathodes munies d'ouvertures sont conçues sous forme de plaquettes et espacées
parallèlement entre elles, les cathodes étant maintenues dans un dispositif de retenue à surface électriquement isolante.
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